
Protokół Nr 118/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 5 sierpnia 2010 r.
         

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, członkowie Zarządu: p. B. 
Grochala, p. E. Rozmus zgodnie z załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata 
Mróz,  Sekretarz  Powiatu – p.  Elżbieta  Bieniek,  Dyrektor  Powiatowego Zarządu Dróg – p. 
Jacek  Dłuski,  Kierownik  Wydziału  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  –  p.  Iwona 
Urbanowicz,  specjalista  pracy  socjalnej  w  Powiatowym  Centrum  Pomocy  Rodzinie  –  p. 
Urszula  Bergolc,  Kierownik  Wydziału  Budownictwa  i  Architektury  –  p.  Lidia  Walewska, 
Inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Patryk Kozłowski.

Obrady trwały w godzinach:  1213 – 1359.  Posiedzenie  otworzył  i  prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 
             

                  
                  Porządek obrad

      I.      Powiatowy Zarząd Dróg
         1.   Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku 
               Burmistrza Nidzicy dotyczącego zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi 
               powiatowej nr 1601N Orłowo – Nidzica w lokalizacji od km 0+000 do km   7+937.
         2.   Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
               nieruchomości do powiatowego zasobu nieruchomości.
     II.      Wydział Budownictwa i Architektury  + Wydział Geodezji i Gospodarki 
               Nieruchomościami   
         1.   Sprawa nabycia gruntu pod drogę powiatową w m. Jabłonka.
    III.     Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji  
         1.   Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia 
               ekspertów za prowadzenie postępowania egzaminacyjnego dla nauczycieli 
               ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego i archiwizowania 
               dokumentów komisji egzaminacyjnej.
         2.   Projekty uchwał Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych 
               do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla nauczycieli ubiegających 
               się o awans na stopień nauczyciela mianowanego.
    IV.      Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich
         1.   Ustalenie formy rozpatrzenia skargi p. …………. na Starostę Nidzickiego.
    V.       Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie
         1.  Sprawa zwrotu środków finansowych w kwocie 13.000zł do PFRON.
    VI.     Wydział Finansowy
         1.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
              na finansowanie planowanego deficytu budżetu powiatu na rok 2010.
         2.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na      
              pokrycie występującego w ciągu roku roku 2010 przejściowego deficytu budżetu 
              powiatu.  
         3.  Wnioski finansowe.
         4.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010.



Na posiedzenie przybywa Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy p. Jacek Dłuski.

Ad. I.
P. J. Dłuski oświadczył, że wpłynął wniosek Burmistrza Nidzicy o zaliczenie do kategorii 
dróg gminnych drogi powiatowej nr 1601N Orłowo – Nidzica. Dodał, że wymieniona droga 
nie spełnia wymogów art. 6a ust.1 ustawy o drogach publicznych z dnia 21 marca 1985r. i w 
związku z tym został przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia 
opinii do wniosku Burmistrza Nidzicy dotyczącego zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
drogi powiatowej nr 1601N Orłowo – Nidzica.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.  
P. E. Rozmus zawnioskował by pozostałe gminy ościenne przejęły od powiatu te drogi, które 
nie spełniają wymogów dróg powiatowych.
P.  B.  Grochala  przypomniała,  że  w  dalszym  ciągu  nie  została  rozwiązana  sprawa 
dofinansowania  inwestycji  pn.  Przebudowa  dróg  powiatowych  na  odcinku  Lipowo 
Kurkowskie – Łyna – Nidzica. Poprosiła, by na kolejnym posiedzeniu została przedstawiona 
informacja jakie zostały podjęte kroki w/w sprawie.   
Następnie p. J. Dłuski poinformował, że został przygotowany projekt uchwały Rady Powiatu 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  do  powiatowego  zasobu 
nieruchomości. Oświadczył, że chodzi o nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział 
Terenowy w Olsztynie  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej  w ewidencji  gruntów obrębu 
Łyna jako działka nr 109/4 o powierzchni 0,5320 ha nieodpłatnie na własność  zgodnie z art.
24. ust.5 pkt.1 ustawy z dnia 19 października 1991 r. o gospodarowaniu nieruchomościami 
rolnymi  Skarbu  Państwa.  Dodał,  że  działka  ta  zostanie  przeznaczona  pod  parking  przy 
źródłach rzeki Łyny. 
Zarząd zaakceptował w/w projekt uchwały.
Skarbnik  Powiatu  oswiadczyła,  że  po  przeanalizowaniu  budżetu  Dyrektor  PZD  złożył 
wniosek  finansowy,  w  którym  zwraca  się  z  prośbą,  by  z  zaoszczędzonych  środków  po 
przeprowadzonych przetargach zmniejszyć wydatki w: § 4270 zakup usług remontowych o 
kwotę 58.554zł w tym 7.500zł – remont budynku, 20.643zł – remont drogi w m. Zaborowo, 
7.423zł  – remont  drogi  w m.  Zagrzewo,  17.315zł  – remont  krawężnika w m. Kanigowo, 
5.673zł  remont  chodnika  ul.  Nowomiejska,  §  6050  wydatki  inwestycyjne  jednostek 
budżetowych  o kwotę 108.565zł przebudowa drogi powiatowej Waplewo – Żelazno w m. 
Żelazno, § 6060 wydatki na zakupy inwestycyjne o kwotę 2.482zł zakup 2 samochodów i 
zwiększyć w: § 4210 zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 52.000zł w tym 35.000zł- 
paliwo, 15.000zł – części zamienne,  2.000zł – prasa, § 4270 zakup usług remontowych o 
kwotę  72.239zł  w  tym:  37.239zł  –  powierzchniowe  utrwalanie  dróg,  35.000zł  –  remont 
krawężnika (wymiana) w m. Kanigowo, § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 
o kwotę 45.362zł w tym: 9.982zł – przebudowa linii energetycznej ul. Kolejowa, 35.380zł – 
aktualizacja projektu budowlanego na przebudowę drogi powiatowej Bolejny – Łyna.
Pozytywna opinia Zarządu.  
P. J. Dłuski  poinformował,  że w trakcie realizacji są następujące inwestycje:  przebudowa 
drogi  powiatowej  Lipowo  Kurkowskie  –  Łyna  –  Nidzica,  przebudowa drogi  powiatowej 
Zakrzewo –  Zalesie  –  Zaborowo,  przebudowa dróg powiatowych  na  odcinku  Safronka  – 
Janowiec Kościelny, budowa drogi powiatowej Piotrkowo – Bukowiec, budowa chodnika w 
m.  Janowo i  Komorowo,  po 24 sierpnia  rozpocznie  się  inwestycja  pn.  Przebudowa drogi 
powiatowej  Waplewo  –  Żelazno,  w  ostatniej  dekadzie  sierpnia  rozpocznie  się 
powierzchniowe  utrwalanie  dróg,  w  dniu  9  sierpnia  nastąpi  otwarcie  ofert  na  remont 
przepustów,  po  15  września  rozpocznie  się  remont  chodników  przy  ul.  Nowomiejskiej  i 
Warszawskiej.        
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Posiedzenie  opuszcza  p.  J.  Dłuski  a  przybywa  Kierownik  Wydziału  Budownictwa  i  
Architektury p. L. Walewska i Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami  
p. Iwona Urbanowicz.

Ad. II.
P.  I.  Urbanowicz  poinformowała,  że  zgodnie  z  decyzją  Zarządu  Powiatu  odbyło  się 
spotkanie z Burmistrzem Nidzicy. Uważa, że Rada Miejska nie podejmie uchwały w sprawie 
zmiany kategorii drogi z powiatowej na gminną. Dodała, że p. Roman stwierdziła, że taka 
uchwała jeśli zostałaby podjęta została by uznana za nieważną przez Wojewodę.
P. L. Walewska dodała, że p. Roman miała na myśli to, iż w naszej sytuacji musiałoby być 
zmienione  całe  studium,  gdyż  studium,  które  obecnie  jest  było  robione  według  starych 
przepisów.  
P. I.  Urbanowicz  poinformowała,  że Burmistrz  złożył  propozycję,  że ewentualnie  Gmina 
Nidzica może wspomóc powiat finansowo w realizacji inwestycji. 
P.  L.  Walewska oświadczyła,  że  dzwoniła  do  Biura  Planowania  Przestrzennego,  które 
wykonało  plan  zagospodarowania  przestrzennego  nad  Omulewem  i  zmiana  planu 
kosztowałaby ok.  25.000zł–35.000zł  a  na pewno nie  wiecej  niż  50.000zł.  Natomiast  jeśli 
chodzi o zmianę studium to dla porównania np. w Pasłęku koszt zmiany studium wyniósł 
160.000zł a w Aleksandrowie Kujawskim 250.000zł.
P. B. Grochala podkreśliła, że Powiat nie zamierza realizować ujętej w planie drogi.    
P. I. Urbanowicz  odparła, że Powiat nie musi budować drogi ale z mocy prawa stanie się 
właścicielem gruntów i będzie ponosił koszty związane z wypłacaniem odszkodowań osobom 
fizycznym za przejęcie gruntów. Dodała, że policzyła powierzchnię gruntów i wyniosła ok. 
1,5 ha i przyjmując stawkę 40zł za m2 Powiat musiałby wypłacić ok. 570.000zł odszkodowań. 
Zarząd  uzgodnił,  że  należy  wyjaśnić  Burmistrzowi  Nidzicy,  że  zmiana  w  planie 
zagospodarowania przestrzennego wsi Wikno, Jabłonka, Natać Wielka, Natać Mała nie 
będzie  bezpośrednią  konsekwencją  zamiaru  realizacji  inwestycji  celu  publicznego  o 
znaczeniu  powiatowym  ponieważ  Powiat  Nidzicki  nie  zamierza  realizować  ujętej  w 
planie  drogi  oraz  zwrócić  się  z  prośbą  o  pozostawienie  przebiegu  drogi  powiatowej 
relacji  Czarny Piec  – Napiwoda po starej  trasie  oraz przeznaczenie  nowego odcinka 
drogi w m. Jabłonka na drogę gminną w najbliższej zmianie studium.  

Posiedzenie opuszcza p. I. Urbanowicz i p. L. Walewska a przybywa Inspektor w Wydziale  
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji p. Patryk Kozłowski.

Ad. III.
P. P. Kozłowski  oswiadczył, że zostały przygotowane projekty uchwał Zarządu Powiatu w 
sprawie  powołania  komisji  egzaminacyjnych  do  przeprowadzenia  postępowania 
egzaminacyjnego  dla  nauczycieli  ubiegających  się  o  awans  na  stopień  nauczyciela 
mianowanego. Poinformował, że o awans na stopień nauczyciela moanowanego będzie się 
ubiegać 3 nauczycieli z ZSO, 3 – ZSZiO, 1 – ZSRiO, 2 – CKP, 1 – SOSW.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwały.
Następnie  p. P. Kozłowski  dodał, że w związku z powyższym został przygotowany projekt 
uchwały  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  ustalenia  wysokości  wynagrodzenia  ekspertów  za 
prowadzenie  postępowania  egzaminacyjnego dla  nauczycieli  ubiegających  się  o  awans na 
stopień  nauczyciela  mianowanego  i  archiwizowania  dokumentów komisji  egzaminacyjnej. 
Dodał, że z tytułu uczestnictwa w całości prac Komisji Egzaminacyjnej ustala się ekspertom 
wynagrodzenie w wys. 100zł za przeprowadzenie jednego postępowania egzaminacyjnego.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.
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Posiedzenie opuszcza p. P. Kozłowski.

Ad. IV. 
Sekretarz  Powiatu poinformowała,  że  wpłynęło  do  Przewodniczącego  Rady Powiatu  od 
Wojewody  Warmińsko  –  Mazurskiego  pismo  przewodnie  wraz  ze  skargą  na  Starostę 
Nidzickiego.Dodała, że skarga została złożona przez p. …………, który pracował w ZSZiO 
jako nauczyciel języka angielskiego w roku szkolnym 2003/2004. Oświadczyła, że Kierownik 
Wydziału  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  sprawę szczegółowo omówi na 
posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu i zostanie w tej sprawie przygotowany projekt 
uchwały Rady Powiatu na najbliższą sesję.
Zarząd przyjął do wiadomości.  

Na  posiedzenie  przybywa  specjalista  pracy  socjalnej  w  Powiatowym  Centrum  Pomocy 
Rodzinie p. Urszula Bergolc.

Ad. V. 
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  wpłynęło  wezwanie  do  zapłaty  przedsądowe  z 
Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych.  W wezwaniu  wzywa  się 
Starostę do zapłaty zobowiązania Powiatu Nidzickiego w kwocie 13.821,68zł z odsetkami od 
dnia 5 maja 2010r. do dnia zapłaty, w terminie nieprzekraczalnym do dnia 15 sierpnia 2010r. 
Roszczenie  PFRON  wynika  z  niezgodnego  z  prawem  rozdysponowania  przez  Powiat 
środków  Funduszu  przeznaczonych  na  likwidację  barier  w  komunikowaniu  się  i 
technicznych, co ujawniono w toku kontroli. Środki wydatkowano na dofinansowanie zakupu 
okularów i soczewek okularowych, podczas gdy tego rodzaju dofinansowanie mogło nastąpić 
wyłącznie  w trybie  przewidzianym w § 5 ust.  2 rozporządzenia  Ministra Pracy i  Polityki 
Socjalnej z dnia 25 czerwca 2002r. w sprawie określenia rodzaju zadań powiatu, które mogą 
być finansowane ze środków PFRON jako dofinansowanie środków pomocniczych.
Pan Starosta oświadczył,  że  o  tym komu i  na co zostanie  przyznane  dofinansowanie ze 
środków PFRON decyduje Powiat.
P.  U.  Bergolc  dodała,  że  orientowała  się  jak  sprawa  wygląda  w  innych  powiatach. 
Oświadczyła,  że  po  przeprowadzonych  kontrolach  inne  powiaty  także  otrzymały  takie 
wezwania od których się odwoływały i PFRON odstąpił od roszczeń i nie skierował sprawy 
do sądu. Zaznaczyła, że nie ma przepisów, które by wprost zakazywały dofinansowań do tego 
typu sprzętu. Podkreśliła, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy podtrzymuje 
swoje stanowisko w tej sprawie i będzie się odwoływał od tej decyzji.
Zarząd wyraził zgodę.  

Posiedzenie opuszcza p. U. Bergolc.     
 
Ad. VI. 1)

p.  Renata  Mróz  omówiła  projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w  Nidzicy  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  na  finansowanie  planowanego  deficytu  budżetu 
powiatu na rok 2010. Jest to kredyt w kwocie 5.600.000 zł na pokrycie deficytu zapisanego w 
uchwale budżetowej. Zaznaczyła, że jest o 1 000.000 niższy, niż planowany, ze względu na 
oszczędności w inwestycji przebudowa drogi powiatowej na odcinku Lipowo Kurkowskie – 
Łyna – Nidzica ETAP I oraz poręczenie dla ZOZ w kwocie 500.000 zł, którego aktualnie nie 
spłacamy.

Uwag nie było.
Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  Nr  240/10  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu 

długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu powiatu na rok 2010.
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Ad. VI. 2)
p.  Renata  Mróz  omówiła  projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w  Nidzicy  w  sprawie 

zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  pokrycie  występującego  w  ciągu  roku  2010 
przejściowego  deficytu  budżetu  powiatu.  W  celu  zabezpieczenia  finansów  w  czasie  do 
rozstrzygnięcia przetargu na długoterminowy i rozliczenia inwestycji i remontów proponuje 
zaciągnąć kredyt na pokrycie przejściowego deficytu budżetu powiatu w kwocie 1.000.000 zł.

Uwag i pytań nie było.
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 241/10 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

bankowego na pokrycie występującego w ciągu roku 2010 przejściowego deficytu 
budżetu powiatu.

Ad. VI. 3)
p. Renata Mróz omówiła wnioskowane zmiany w budżecie powiatu na rok 2010:

• decyzja Wojewody zmniejszająca dotację celową dla Powiatu z przeznaczeniem 
na  dofinansowanie  przedsięwzięć  realizowanych  w  ramach  programu 
wieloletniego  pn.  „Narodowy  Program  Przebudowy  Dróg  Lokalnych 
2008-2011” z przeznaczeniem na  zadanie pn. Przebudowa drogi powiatowej Nr 
1552N Zakrzewo-Zalesie-Zaborowo, ze względu na wynikająca niższą cenę z 
przetargu  na  to  zadanie.  Zmienia  się  kwota  z  1.022.600  zł,  na  746.800  zł. 
Dodała,  że  podpisano  również  aneks  z  Gminą  Kozłowo,  żeby  również 
zmniejszyć  proporcjonalnie  jej  udział  w tym  zadaniu.  Ogółem zmniejsza  się 
kwotę inwestycji o 413.671,21 zł. Zamyka się  kwotą 1.493.657,59 zł.
Pozytywna opinia Zarządu.

• wniosek Kierownika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w 
Starostwie Powiatowym – o przesunięcie 10.000 zł z paragrafu - zakup usług 
pozostałych na paragrafy: zakup materiałów i wyposażenia – 5.000 zł i zakup 
akcesoriów komputerowych, w tym programów i licencji – 5.000 zł.
Pozytywna opinia Zarządu.

• w ramach budżetu Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy przesunięcie 5.500 zł 
z  §  4210  -  zakup  materiałów  i  wyposażenia  na  §  4360  –  opłata  z  tytułu 
telekomunikacji  komórkowej.  Wniosek  omawiany  był  na  poprzednim 
posiedzeniu Zarządu.
Pozytywna opinia Zarządu.

• zwiększenie  budżetu  PCPR  o  kwotę  1.500  zł  na  dofinansowanie  dodatku  w 
wysokości  250  zł  miesięcznie.  Wniosek  omawiany  był  na  poprzednim 
posiedzeniu Zarządu. Powyższą kwotę powiat otrzymał decyzją Wojewody.
Pozytywna opinia Zarządu.

• przesunięcia ogółem w dziale 750 – Administracja publiczna na kwotę ogółem 
2.9361,51  zł  oraz  z  dziale  754  –  Bezpieczeństwo  publiczne  i  ochrona 
przeciwpożarowa na kwotę 45 zł. Zmniejszenie wydatków w rozdziałach: 75011 
– Urzędy wojewódzkie (PODGIiK) w § 4040- dodatkowe wynagrodzenie roczne 
o  kwotę  1.317,51  zł,  75020  –  Starostwa   Powiatowe  w §  4040-  dodatkowe 
wynagrodzenie roczne o kwotę 1.619, zł oraz 75421 – Zarządzanie kryzysowe w 
§ 4040- dodatkowe wynagrodzenie roczne o kwotę 45 zł, natomiast zwiększenie 
wydatków w rozdziałach: 75011 – Urzędy wojewódzkie (PODGiK) w § 4110 – 
składki  na  ubezpieczenia  społeczne  o  kwotę  1.317,51  zł,  75020 –  Starostwa 
Powiatowe w § 4110 – składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 1.619 zł oraz 
75421 - Zarządzanie kryzysowe w § 4110 – składki na ubezpieczenie społeczne 
o kwotę 45 zł.
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Pozytywna opinia Zarządu.
• wniosek  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  o  przesunięcie 

ogółem kwoty 13.220,31 zł. Jednostka zwraca się o zmniejszenie wydatków w 
rozdziale 75411: § 3070 – Wydatki osobowe nie zaliczane do uposażeń o kwotę 
10.000 zł, § 4040 – dodatkowe wynagrodzenie roczne – o kwotę 720 zł, § 4370 - 
zakup usług telefonii stacjonarnej – o kwotę 2.500 zł, a zwiększenie wydatków 
w: § 4210 - zakup materiałów i wyposażenia – o kwotę 12.124 ,63 zł, § 4410 - 
podróże służbowe krajowe –  o kwotę 1.000 zł, § 4440 – Zakładowy Fundusz 
Świadczeń Socjalnych – o kwotę 95,68 zł.
Pozytywna opinia Zarządu.

• po uwzględnieniu wszystkich powyższych wniosków nastąpi zmniejszenie planu 
dochodów  majątkowych  na  kwotę   413.671,21  zł,  zwiększenie   dochodów 
bieżących o kwotę 1.500 zł,  a plan dochodów budżetu po zmianach wyniesie 
43.979.700,08 zł. Natomiast plan wydatków zmniejszy się o kwotę 445.373,03 
zł i  zwiększy się o kwotę 33.201,82 zł.  Plan wydatków budżetu powiatu  po 
zmianach wyniesie 53.329.042,62 zł.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  Nr  242/10  w  sprawie zmian  w  budżecie 
powiatu na rok 2010.

Za podjęciem w/w uchwał głosowali obecni na posiedzeniu: Starosta – p. Ludwik 
Ekiert oraz członkowie Zarządu Powiatu – p. Bożena Grochala i p. Edward Rozmus.

Następnie Skarbnik Powiatu przedstawiła wnioski finansowe, które zaostaną zawarte w 
projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010:
● do Przewodniczącego Rady Powiatu wpłynął wniosek od p. …………. z m. Wały z prośbą 
o  pomoc  finansową  w  celu  odbudowania  zniszczonych  przez  pożar  budynków 
gospodarczych.
P. B. Grochala uważa, że jest to zadanie gminy i brak jest podstaw prawnych do udzielenia 
pomocy. 
Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek ze względu na brak podstaw prawnych.
●  Starostwo Powiatowe:  zwiększenie  wydatków  o  kwotę  520zł  w §  4110 –  składki  na 
ubezpieczenie społeczne. W związku z przyznaniem stypendiów sportowych konieczne jest 
naliczenie składek ZUS od części z nich.
Pozytywna opinia Zarządu. 
● Starostwo Powiatowe:  zmniejszenie wydatków o kwotę 600zł w § 4300 – zakup usług 
pozostałych  i  zwiększenie  wydatków  o  tę  samą  kwotę  w  §  4210  –  zakup  materiałów  i 
wyposażenia . Powyższa zmiana podyktowana jest zamiarem zakupu publikacji książkowych 
potrzebnych  w  prowadzonych  postępowaniach  administracyjnych  z  zakresu  gospodarki 
nieruchomościami Skarbu Państwa. 
Pozytywna opinia Zarządu.
● Starostwo Powiatowe:  zwiększenie dochodów o kwotę 10.000zł w § 0690 – wpływy z 
różnych  opłat  i  zwiększenie  wydatków  o  tę  samą  kwotę  w  §  4170  –  wynagrodzenia 
bezosobowe. Zmiana dotyczy kosztów zastępstwa procesowego, w związku z prowadzoną 
egzekucją  wobec  p.  ……..  oraz  osób  zalegających  z  zapłatą  za  użytkowanie  wieczyste 
gruntów  Skarbu  Państwa.  Kwota  w  wys.  4.806zł  wpłynęła  już  na  rachunek  Starostwa 
Powiatowego,  pozostałą  kwotę  –  5.194zł  planuje  się  uzyskać  w  drodze  egzekucji 
komorniczej. 
Pozytywna opinia Zarządu.
● Samorządowy Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji w Janowcu Kościelnym: prośba o 
dofinansowanie „Święta Pieczonego Ziemniaka” w dniu 19 września 2010r. W/w święto jest 
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imprezą o randze ponadlokalnej, cieszącej się dużą popularnością. Jest to święto promujące 
powiat,  gminę,  jej  dorobek, bogactwa naturalne,  tożsamość i  tradycje  janowieckie  a także 
firmy działające w powiecie.
Zarząd uzgodnił,  że  decyzja w sprawie w/w wniosku zostanie  podjęta na następnym 
posiedzeniu. 
● Gmina Janowiec Kościelny: Wójt Gminy zwróciła się z prośbą o przesunięcie terminu do 
dnia 1 października 2010r.  zwrotu dla  Powiatu środków w wys.  59.117,82zł (50% wkład 
Gminy) w związku z inwestycją pn. „Przebudowa dróg powiatowych na odcinku Safronka – 
Janowiec Kościelny – Kuce Etap I”. W chwili obecnej Gmina Janowiec Kościelny stara się o 
uzyskanie kredytu na pokrycie planowanego deficytu w budżecie gminy w roku 2010.
Zarząd wyraził zgodę.
● Zespół Szkół Ogólnokształcących: zmniejszenie wydatków o kwotę 6.261,32zł w § 4300 
–  zakup  usług  pozostałych,  w  §  4700  –  szkolenia  pracowników  niebędących  członkami 
korpusu  służby  cywilnej  i  zwiększenie  wydatków  o  kwotę  28.861,32zł  w  §  4010  – 
wynagrodzenia osobowe pracowników dotyczy płac nauczycieli zatrudnionych w Gimnazjum 
OHP w związku z niedoszacowaniem budżetu, w § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia, z 
powodu  trwających  remontów  korytarzy  wystąpiły  dodatkowe  wydatki  dotyczące  zakupu 
brakujących materiałów budowlanych oraz środków czystości, w § 4410 – podróże służbowe 
krajowe (delegacje dla nauczycieli). Różnicę w wysokości 22.600 zł. przesuwa się z rozdz.
80130, par.4270 – zakup usług remontowych, planu przy Starostwie.
Pozytywna opinia Zarządu.    
● Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna:  zwiększenie wydatków o kwotę 5.300zł w § 
4400 – opłaty czynszowe za pomieszczenia biurowe oraz zwiększenie o kwotę 6.300zł w § 
4700 – dokształcanie i doskonalenie nauczycieli. Zwiększenie w § 4400 wynikło z tego, iż 
ZOZ podwyższył koszty dzierżawionej przez Poradnię powierzchni natomiast zwiększenie w 
§ 4700 wynika  z  tego,  że  zachodzi  potrzeba  rozszerzenia  zakresu  prowadzonych  zajęć  o 
zajęcia muzykoterapeutyczne i socjoterapeutyczne.
Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek ze względu na brak środków finansowych oraz 
zobowiązał Dyrektora, aby negocjował z ZOZ obniżkę czynszu.  

Skarbnik Powiatu poinformowała Zarząd, że wpłynął z Powiatu Dzierżonowskiego apel do 
Ministra  Finansów  w  sprawie  opodatkowania  podatkiem  VAT  wszystkich  darowizn 
rzeczowych przekazanych przez przedsiębiorców jako pomoc dla osób, które ucierpiały w 
wyniku powodzi w 2010roku.
Zarząd przyjął do wiadomości.
 
Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała: 
Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus
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